



周大福會員卡補領申請表

Application Form for Replacement of Chow Tai Fook Membership Card

本人(姓名) _____，現遺失周大福會員卡，特此向 貴公司報失及辦理補領會員卡手續，並證明以下所填報的資料均屬正確無誤。

I (Name) _____, have lost my Chow Tai Fook Membership Card and hereby apply for a replacement card. It is declared the following information is true and accurate.

會員卡號碼 Membership Card No.: _____

聯絡電話號碼 Contact Tel No.: _____

郵寄地址 Mailing Address: _____

現向 貴公司報失，該會員卡即時作廢。並希望 貴公司補發新會員卡。特此聲明。

I hereby report that the abovementioned Chow Tai Fook Membership Card has been lost and request to have it deactivated and have a replacement card made.

會員卡補領須知	Replacement of Lost Membership Card
<ol style="list-style-type: none">若遺失會員卡，會員可帶同其有相片的證件(若為非香港居民，則出示其有效旅遊護照)，親臨任何一間港澳地區周大福或ctf2/周大福年青專區分店，及填妥《周大福會員卡補領申請表》，辦理補領手續。申請表亦可於周大福會員網站(www.ctfclub.chowtaifook.com)之「下載專區」下載。補領只適用於仍在有效期內遺失或被盜之會員卡。經核實會員資料後，失卡將即時作廢，新卡將郵寄到會員登記的地址。已累積之消費額將按照周大福的內部紀錄轉移至新卡。會員卡補領期間之消費，不可記錄於累積消費額中。	<ol style="list-style-type: none">To replace a membership card, a member may visit any of the Chow Tai Fook and ctf2/Chow Tai Fook Young Zone stores in Hong Kong or Macau with a photo ID (or valid passport in the case of non-Hong Kong residents) and fill out an "Application Form for Replacement of Membership Card". Application forms may also be downloaded from the "Download Zone" at www.ctfclub.chowtaifook.com.A lost or stolen membership card shall only be replaced if it is within its validity period.After verifying the information of the member, the lost card will be deactivated immediately and a new card will be posted to the member's registered address.Accumulated qualifying spending will be transferred to the new card based on Chow Tai Fook's internal records. No qualifying spending will be counted during the period of card replacement.

會員簽署Signature of member: _____ 申請日期Date of Application: _____

此項由分店職員填寫 For Store Use Only:

經手人姓名: _____ 如客人於分行領取，請註明: _____

此項由後勤職員填寫 Staff Only:

經手人姓名: _____ 日期: _____